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Protokół nr XII/2019 

z przebiegu sesji Rady Gminy Mrozy 

z dnia 08-11-2019 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:00) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady miasta – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

W sesji udział wzięli: 

- Pan Dariusz Jaszczuk  - Burmistrz Mrozów 

- Pani Luiza Kowalczyk  - Zastępca Burmistrza 

- Pani Beata Wiącek   - Skarbnik Gminy 

- Pani Aneta Niemirka  - Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki 

Komunalnej i Gospodarki Gruntami 

- Pan Emil K. Głusek   - Mec. prowadzący obsługę prawną Urzędu 

- Pani Ewa Reda    - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeruzalu 

- Pan Stanisław Konopka  - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mrozach 

- Pan Henryk Księżopolski  - radny Rady Powiatu Mińskiego 

- Pan Dariusz Żyszkowicz  - Prezes jednostki OSP w Łukówcu 

- Sołtysi, zgodnie z listą obecności, stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

  

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 

Broda Jan NIE 

Kulesza Mirosław TAK 

Mateusz Kazimierski TAK 

Osińska Henryka TAK 

Piwowarczyk Zdzisław Adam TAK 

Rudka Marek Karol TAK 

Rudnik Anna TAK 

Rutka Waldemar Marian TAK 

Sęktas Jarosław Marcin TAK 

Sekular Mirosława Joanna TAK 

Skorys Halina Maria TAK 

Świątek Adam Andrzej TAK 

Szeląg Mariusz TAK 

Wańko Wojciech TAK 

Zawadzki Mariusz TAK 
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Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący dokonał otwarcia XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mrozach, 

powitał radnych, osoby biorące udział w sesji, po czym stwierdził, że jest kworum niezbędne 

do podejmowania uchwał.  

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, a wobec braku wniosków 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia. Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowania przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

Za: 14 100% 

Przeciw: 0 0% 

Wstrzymuje się: 0 0% 

Brak głosu: 0  

 

Ad. 3 Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

Sesji oraz z działalności w okresie międzysesyjnym 
Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji oraz z działalności 

w okresie międzysesyjnym została przekazana Państwu Radnym. Stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. Pan Burmistrz odczytał jej treść. Ponadto poinformował o prowadzonych 

rozmowach z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska związanych z decyzją 

o przeznaczeniu zaoszczędzonej kwoty 5,9 mln zł z zadania kanalizacyjnego na wykonanie 

dodatkowych zadań: rozbudowę oczyszczalni ścieków (po zakończeniu bieżącego zadania 

przybędzie nam około 900 przyłączy) oraz budowę dodatkowych ciągów kanalizacji 

sanitarnej.   



3 

 

Ad. 4 Informacja Burmistrza o realizacji inwestycji w 2019 r. 

Pan Burmistrz poinformował, że realizacja inwestycji była szczegółowo omawiana na 

posiedzeniach komisji. Z uwagi na obecność sołtysów przedstawił skróconą informację, 

korzystając z załącznika – Plan wydatków majątkowych w 2019 roku. Stwierdził, że budżet 

2019 roku możemy uznać za zrealizowany. W II półroczu realizowane są zadania z Funduszu 

Dróg Samorządowych. 

- Pan radny Wańko – stwierdził, że omówionych zostało wiele punktów. Czy przy okazji 

budowy hali sportowej planowane jest docieplenie szkoły? Czy na etap doprowadzenia 

przyłączy do posesji będzie następny przetarg? 

- Pan Burmistrz – wyjaśnił, że dokonana wpłata w kwocie 1.911 zł  plus podpisana umowa 

gwarantują wykonanie przyłącza do 20 mb.  Przyłącza dłuższe będą wymagały 50% dopłaty 

kosztów za każdy kolejny metr. Przyłącza będą wykonane w ramach zadania. Nie można ich 

budować  jeśli nie ma możliwości odbioru ścieków. Dlatego też w pierwszej kolejności 

przyłączone zostaną przepompownie dostarczające ścieki do oczyszczalni. W ramach 

wykonywania przyłącza likwidowane jest istniejące szambo lub montowana na nim kineta 

przepływowa. Koszt nowej jest mniejszy niż adaptacja starego szamba.  

- Pan sołtys Pilich – na jakim etapie jest budowa placu zabaw w Lubominie? 

- Pan Burmistrz – poinformował, że ustawienie urządzeń może nastąpić po podziale 

geodezyjnym działki. Nie mniej jednak prace związane z porządkowaniem terenu zostaną 

rozpoczęte po święcie listopadowym w uzgodnieniu z właścicielem. 

- Pan sołtys Rutkowski – jest rura główna, czy te 20 m liczone jest od środka jezdni, czy od 

kolektora? Uważa, że jest to krzywdzące dla osób mających swoje posesje po przeciwnej 

stronie. 

- Pan Burmistrz – wyjaśnił, że kolektor musiałby być wybudowany pośrodku drogi. Opłata 

jest kwotą zryczałtowaną. Długość jednego przyłącza wynosi 5 m, a  innych 20. Gdyby każdy 

wykonywał je we własnych zakresie to koszt wynosiłby 7-8 tys. zł.  Odległość jest liczona od 

studzienki. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mrozy na rok 

2019 

Pan Burmistrz – stwierdził, że radni są szczegółowo zapoznani z treścią uchwały. Wprowadza 

ona jeden nowy temat – zakup samochodu dla OSP Łukówiec. Największa pozycja po stronie 

dochodów oraz wydatków w kwocie 262 tys. zł związana jest ze zwiększeniem subwencji 

oświatowej.  

Do treści uchwały uwag nie wnoszono. Przyjęta została przy jednym głosie wstrzymującym 

się. Imienny wykaz głosowania przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 
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Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam WSTRZYMUJE SIĘ 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 92.86% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 7.14% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/113/2019 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

- Pan Dariusz Żyszkowicz – w imieniu jednostki OSP w Łukówcu podziękował Radzie 

Miejskiej za przyznanie środków. 

- Pan Burmistrz – stwierdził, że jednostka reprezentuje naszą gminę na wielu zawodach 

zdobywając czołowe miejsca. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień w tym podatku 

- Pan Burmistrz – poinformował, że projekty uchwał podatkowych były szczegółowo 

omawiane na posiedzeniach komisji. Proponowany jest wzrost stawek o 2,2%, ale w związku 

z potrzebą zaokrąglenia do pełnych groszy nie wszędzie da się to zrealizować. Skutek 

finansowy proponowanych podwyżek to kwota 44 tys. zł od osób fizycznych oraz 7,5 tys. zł 

od osób prawnych. Nie proponuje zmian w opłatach od środków transportowych i opłacie 

targowej. Nasze stawki stanowią 60-82% stawek maksymalnych. Zauważamy, że nowe 

regulacje, decyzje i ustawy powodują, iż środki przekazywanie nie pokrywają tego, co jest 

zapisane w przepisach. Podwyżka dla nauczycieli była w wysokości 9,6%. W wielu sferach 

jest niedofinansowanie, w tym realizacji zadań zleconych. Szacuje wzrost kosztów na rok 

przyszły o 1,5 mln zł. Na pewno wzrosną koszty energii elektrycznej. Można podjąć decyzję 

o wyłączaniu oświetlenia ulicznego na noc. O ile dotychczas następował wzrost wysokości 

wolnych środków to od przyszłego roku może następować spadek. Nie przewiduje jednak 

żadnych drastycznych ograniczeń.  

Odrębna uchwała dotyczy obniżenia ceny żyta. Na rok bieżący maksymalna kwota wynosiła 

54,36 zł, obniżyliśmy ją do kwoty 43,85 zł. Na rok 2020 wynosi 58,46 zł, jest propozycja jej 

obniżenia do 44,95 zł (wzrost o 2,5%). 
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Uchwała została przyjęta przy jednym głosie przeciwnym. Imienny wykaz głosowania 

przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam PRZECIW 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 92.86% 

PRZECIW: 1 7.14% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/114/2019 stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku  rolnego w roku 2020 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/115/2019 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2020 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej BRAK GŁOSU 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 1  

Uchwała Nr XII/116/2019 stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

przyznawanie i wypłacanie dodatków do wynagrodzenia dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Mrozy 
- Pan radny Szeląg – czy dodatek za wychowawstwo klasy dotyczy również nauczycieli 

oddziałów przedszkolnych? 
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- Pani Zastępca Burmistrza – poinformowała, że jest to powodem zmiany regulaminu. Rada 

musi określić wysokość dodatku dla nauczycieli w oddziałach przedszkolnych 

- Pan Przewodniczący – przypomniał, że na posiedzeniach Komisji radni otrzymali nową 

wersję regulaminu. 

- Pani Zastępca Burmistrza – poinformowała, że związki zawodowe zgłosiły pewne uwagi 

dotyczące dodatku motywacyjnego.  Proponują dodatek motywacyjny w wysokości od 5 do 

30% wynagrodzenia zasadniczego. Poprzednio nie było dolnej granicy. Propozycja związku 

została uwzględniona. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia 

się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/117/2019 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie w sprawie 

ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody "Barania Ruda" 
Pan Przewodniczący odczytał pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

w Warszawie w powyższej sprawie. 

Wobec braku pytań do przedstawionego projektu uchwały, poprosił o przegłosowanie jej 

przyjęcia. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco:   
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Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/118/2019 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w Woli 

Paprotniej 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie przyjęcia uchwały.  Uchwała została przyjęta 

przy jednym głosie wstrzymującym się. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco:  

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz WSTRZYMUJE SIĘ 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 13 92.86% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 7.14% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/119/2019 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 

w Lipinach 
 

- Pan radny Szeląg – zwrócił się z pytaniem dotyczącym wyceny działki. 

- Pan Burmistrz – poinformował, że wyceny jeszcze nie ma. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie przyjęcia uchwały. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/120/2019 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 

w Grodzisku 
Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie przyjęcia uchwały. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/121/2019 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 

w Dąbrowie 
Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie przyjęcia uchwały Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Imienny wykaz glosowania przedstawia się następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 
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Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/122/2013 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 

w Mrozach 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/123/2019 stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 



12 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/124/2019 stanowi zał. Nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mrozy 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
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PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Uchwała Nr XII/125/2019 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 Przyjęcie protokołu Nr XI/19 z sesji Rady z dnia 27 września 2019 r. 
 

Protokół z sesji Rady z dnia 27 września 2019 r. był wyłożony do wglądu. Do jego treści 

uwag nie wnoszono, przyjęty został jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania przedstawia się 

następująco: 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 

Kulesza Mirosław ZA 

Mateusz Kazimierski ZA 

Osińska Henryka ZA 

Piwowarczyk Zdzisław Adam ZA 

Rudka Marek Karol ZA 

Rudnik Anna ZA 

Rutka Waldemar Marian ZA 

Sęktas Jarosław Marcin ZA 

Sekular Mirosława Joanna ZA 

Skorys Halina Maria ZA 

Świątek Adam Andrzej ZA 

Szeląg Mariusz ZA 

Wańko Wojciech ZA 

Zawadzki Mariusz ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 

PRZECIW: 0 0% 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 

BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 19 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych 

Pan Przewodniczący odczytał informacje o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

kierownictwo Urzędu, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych i radnych Rady 

Miejskiej. Stanowią zał. nr 17 i 18 do protokołu. 
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Ad. 20 Sprawy różne 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo mieszkanki Dębowiec i 3 innych osób 

dotyczące braku realizacji zaleceń poradni psychologiczno-pedagogicznych przez Szkołę 

Podstawową w Jeruzalu. Odczytał treść pisma, informując, że jego kopia została skierowana 

do pani dyrektor szkoły, która udzieliła informacji. 

- Pani Dyrektor Reda – poprosiła o odczytanie przedłożonej przez nią odpowiedzi. Pismo 

podpisane zostało przez 4 rodziców. Opieką otaczają większą liczbę dzieci.  Niektóre zarzuty 

zawarte w piśmie podpisanym przez rodziców nie dotyczą ich dzieci.  

- Pan Przewodniczący – odczytał treść pisma przedłożonego przez panią dyrektor. 

- Pani dyrektor Reda – wyjaśniła, że ustosunkowała się tylko i wyłącznie do orzeczeń 

posiadanych przez dzieci rodziców, którzy podpisali pismo. Jedno z dzieci ma 7 rodzajów 

pomocy, z czego nie jest realizowane tylko jedno zalecenie dotyczące integracji sensorycznej. 

We wrześniu tego typu zalecenie miał tylko jeden uczeń. W zaleceniu jest zawarte, że 

powinno być realizowane w domu przez rodzica. Jeśli zalecenie dotyczy szkoły to jest 

realizowane. W przypadku drugiego, aby realizować zajęcia w szkole była wymagana zgoda 

lekarza neurologa, którą rodzic dostarczył do szkoły dopiero w dniu wczorajszym. Kolejne 

zalecenie dotyczyło zaleceń tylko i wyłącznie dla rodziców. Rodzic zwrócił się do poradni 

o wpisanie szkoły i zostało to dopisane. Starała się zatrudnić osobę do prowadzenia zajęć. 

W dniu dzisiejszym zgłosiła się osoba, która jest w stanie dojechać raz w tygodniu na 

4 godziny. Zajęcie 1 – 2 godzinne nie są atrakcyjne 

Integracja sensoryczna na terenie szkoły będzie. Kolejnym problemem jest rehabilitacja. Jest 

tu dobra wola Urzędu na sfinansowania zajęć. Szkoła nie działa w roku kalendarzowym 

a szkolnym. Rodzice nie nadmienili, że aby mogła zorganizować zajęcia musi mieć pełną 

dokumentację. Jeśli dostaje 4 listopada zaświadczenie lekarskie to już w dniu 6 listopada 

rehabilitant rozpoczął pracę na terenie szkoły. Bez zgody lekarza nie rozpocznie rehabilitacji 

czy gimnastyki korekcyjnej. Po uzyskaniu dokumentacji zajęcia będą się odbywać. Jest też 

problem z psychologiem. Nie jest zatrudniony w żadnej szkole na terenie gminy. Jest bardzo 

trudno zatrudnić. 

- Pan Przewodniczący – czy jest to dobra wola dyrekcji, czy też zajęcia zatwierdza  rada 

pedagogiczna. 

- Pani Dyrektor Reda – przychodzi Zespół i jeśli widzi potrzebę, podpisuje zgodę na 

prowadzenie zajęć. 

- Pan radny Szeląg – stwierdził, że sam terapeuta nic nie zrobi. Urządzenia są dość 

kosztowne. Moglibyśmy wesprzeć i urządzić sale z wyposażeniem. 

- Pan Przewodniczący – z uwagi na to, że pismo wpłynęło do Rady poinformuje 

zainteresowanych i prześle kopię wyjaśnień przedłożonych przez panią Dyrektor 

- Pani Dyrektor Reda – rozumie troskę rodziców o dzieci i cieszy się, że rodzice są 

zainteresowani. Szkoda, że sprawa nie została wyjaśniona do końca na terenie szkoły. 

Rozmawiała tylko z jednym rodzicem Było otwarte zebranie i nikt problemu nie zgłaszał. 
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- Pan radny Kulesza – uważa, że skoro tak to podpisy mogły być sfałszowane. 

- Pani Dyrektor Reda – chciałaby, aby tego typu sprawy były załatwiane na terenie szkoły.  

Z tego mogą wynikać jakieś niejasności. 

- Pan Burmistrz – uważa, że należy zgodzić się z panią dyrektor, że sprawy powinny być 

rozstrzygane na terenie szkoły, ponieważ dotyczą nadzoru pedagogicznego, a nie organu 

prowadzącego. Organ prowadzący musi zabezpieczyć środki na prowadzenie zajęć. Jest tu 

syndrom po szkole w Lipinach i ciągłe pokazywanie, że jest źle. Faktycznie jest tak, że nie 

idzie się do dyrektora, a „wrzuca” na sesję, bo będzie medialnie. Chodzi o to, aby zrobić 

zamieszanie. Zaczyna brakować nauczycieli specjalistów. Nie wiadomo, czy jest coraz więcej 

dzieci z deficytami, czy jest to kwestia pracy poradni. Czasami wydaje mu się, że decyzje 

wydawane są zbyt „lekką ręką”. Mamy klasy integracyjne, gdzie dodatkowo zatrudniany jest 

tzw. nauczyciel wspomagający. W klasie jest dwóch uczniów z potwierdzoną dysfunkcją. 

W jednym przypadku szkoła sobie z dzieckiem nie radzi. Bije ono swoich kolegów i wydaje 

się, że są to ewidentne braki wychowawcze. Dziecko dostaje indywidualne zajęcia. Pisząca 

wskazuje nam jak należy postępować. 

Jest coraz więcej opinii na organizację zajęć na zindywidualizowaną ścieżkę kształcenia za 

czym niestety nie idą dodatkowe pieniądze. Jest to jakaś wspólna troska, aby było dobrze, ale 

jest też próba rozliczania nas. W tym przypadku były dwa orzeczenia, ale złożone zostały 

w takim czasie, że gmina nie uzyskała dodatkowych środków. Specjalistów nie ma nawet 

w szkołach w Mrozach i Grodzisku mimo bardzo dobrego dojazdu. Pracują w Mińsku 

Mazowieckim czy Siedlcach na pełny etat i nie są zainteresowani dojeżdżaniem do innych 

szkół. Rozmawiał z innymi wójtami i burmistrzami i mówią, że z uwagi na brak środków nie 

robią podziału na grupy dla niektórych wydzielonych zajęć. Łatwo się pisze ustawy 

i rozporządzenie, ale w ślad za tym nie idą pieniądze. Narzuca się stawki i godziny zajęć 

indywidualnych. Możemy prowadzić szkoły, ale niech administracja rządowa przejmie 

wynagrodzenia nauczycieli, Ze wskaźników wynika, że w roku przyszłym dołożymy 

dodatkowo ponad 3 mln zł.  Nie o pieniądze chodzi. Dotychczas nie było wniosków ze szkół 

na urządzenie pracowni specjalistycznych i zakup urządzeń. Na pewno na to pieniędzy nie 

zabraknie. Są już przygotowane akcje protestacyjne samorządów. Gmin wiejskich jest ponad 

1,5 tysiąca. W ostatnim okresie czasu powstał Związek Samorządów Polskich, który opiniuje 

projekty i jest partnerem do konsultacji z rządem. Cały czas mamy jakieś problemy, ale 

pokazywanie ich w takim kontekście jest nie do końca w porządku. Pomija się kierownictwo 

szkoły, komitet rodzicielski, czy zebrania w szkole. Jest tyle możliwości kontaktu, a nagle 

pokazuje się , że się jest. 

- Pan Przewodniczący – z wypowiedzi wynika, że sprawy są realizowane i bliskie sercu pani 

Dyrektor i pana Burmistrza. Zainteresowanym rodzicom prześle kopię pisma pani dyrektor. 

- Pan Burmistrz – wyjaśnił, że nie jest to interpelacja, bo prawo ich składania przysługuje 

tylko radnym. Jeśli przesłana odpowiedź nie będzie wystarczająca to kolejnym krokiem jest 

skierowanie do Rady skargi na dyrektora lub burmistrza. Jeśli nawet skarga zostanie wysłana 

do wojewody to ten prześle ją do Rady, która jest właściwym organem do jej rozpatrzenia. 

Kluczowym elementem powinny być wyjaśnienia pani Dyrektor. Nie bagatelizujemy 

problemu. Tym dzieciom trzeba pomagać i niebawem to wsparcie zostanie udzielone. 
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- Pan Przewodniczący poinformował o programie obchodów 101 rocznicy Odzyskania 

Niepodległości w dniu 11 listopada. Zbiórka nastąpi o godz. 1115 przed Szkołą Podstawową 

w Mrozach. Zaprasza wszystkich, w tym również osoby wysłuchujące transmisji sesji. 

- Pan Burmistrz – przyłącza się do zaproszenia. Jest to rocznica szczególna z uwagi na 80. 

rocznicę wybuchu II Wojny Światowej. Na uroczystość przygotowany został bardzo 

profesjonalny program słowno-muzyczny. Pod szkołą będą rozdawane flagi i kotyliony. 

Następnie poinformował o pożarze budynku mieszkalnego w Borkach w dniu wczorajszym. 

Wszyscy włączamy się w akcję pomocy. Mamy w Jeruzalu dwa lokale, które możemy 

przygotować dla rodziny. Przez OSP w Łukówcu i Jeruzalu organizowana jest akcja pomocy. 

Koordynatorem akcji jest pan Mariusz Włodarczyk z OSP Jeruzal. Założone zostanie odrębne 

konto dla dokonywania wpłat. Sytuacja jest dość poważna. Może w akcję zechcą się włączyć 

również sołtysi. 

- Pani sołtys Muracka – poinformowała, że w dniu dzisiejszym na godz. 20 zorganizowane 

zostało zebranie w Borkach, Prosiłaby wszystkich o udział. 

- Pan radny Kulesza – jeśli ktoś chciałby podarować jakieś pieniądze to je weźmie i przekaże 

rodzinie. W sołectwie jest realizowana zbiórka. Pani Dyrektor też obiecała pomóc  w szkole, 

podobnie ks. Proboszcz. 

- Pan Burmistrz – poinformował, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej uruchomił zasiłki. 

Osoby, które będą organizować zbiórki proszone są o wystawianie pokwitować dokonania 

wpłat, aby nie powstały jakieś niesnaski. Bądźmy ostrożni zachowując czystość przepływu.  

- Pani sołtys Ptak – w imieniu mieszkańców podziękowała za asfalt w kierunku Guzewa 

i Mrozów. Poprosiła o zrównanie hałd na poboczach. Ponadto stwierdziła, że mieszkańcy 

Rudki dojeżdżając do i z Mrozów znają zakręty, inni nie. Prosiłaby o ich oznakowanie. 

Podziękowała również za ustawienie urządzeń na placu zabaw i siłowni. Potrzeba jest jeszcze 

trochę kostki, a w przyszłości zamontowanie lampy. 

- Pan Burmistrz – poinformował, że sprawa ułożenia kostki została przekazana do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Pobocza będą wykonywane przy wszystkich wybudowanych 

drogach z kruszywa łamanego. 

- Pani sołtys Ptak – może przy okazji udałoby się urządzić ścieżkę rowerową. 

- Pan Burmistrz – wyjaśnił, że temat jest trudny z uwagi na brak zgody Nadleśnictwa na 

wycinkę drzew. Jeśli chodzi o oznakowanie, zostały ustawione znaki z ograniczeniami 

szybkości do 40 m/h. 

- Pani Ptak – poinformowała, że nie ma znaku „Teren zabudowany”. 

- Pan Wańko – powracając do tematu omawianego wcześniej,  ma propozycję zorganizowania 

zbiórki legalnej, zarejestrowanej, aby nikt nam niczego nie zarzucił. Ludzi „uprzejmych” nie 

brakuje. 

- Pan Burmistrz – stwierdził, że o tym mówił. Urzędu i tak wszędzie jest za dużo jego 

zdaniem. Są stowarzyszenia OSP, które się organizują. Służymy im pomocą. Powstanie 
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komitet, który tym się zajmie. Zostanie postanowione jak to zrobić, aby nie było żadnych 

wątpliwości. 

- Pani sołtys Abramowska – w imieniu swoim i mieszkańców podziękowała za odnowienie 

świetlicy. 

- Pani radna Sekular – podziękowała sołtysom za złożenie kwiatów. 

- Pan radny Szeląg – poprosił o informację, czy nauczyciele otrzymali ekwiwalent strajkowy. 

Zwrócił się z pytaniem dotyczącym złożenia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody w sprawie 

zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. Zastanawia się jaki to ma bieg. Ponadto 

zaproponował rezygnację z zakupu wody w opakowaniach plastikowych. 

- Pan Burmistrz – uważa, że postulat jest jak najbardziej słuszny. Złożyliśmy skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w związku z tym, że były inne rozstrzygnięcia. 

Odnośnie ekwiwalentu dla nauczycieli – będą wnioski to zostaną rozpatrzone zgodnie z Kartą 

Nauczyciela. Dotychczas rozpatrzony został jeden wniosek. 

Ad. 21 Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, pan Przewodniczący zamknął XII zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej. 

Sesja trwała do godz.16:15. 

 

Protokół sporządziła: S. Sekular     Przewodniczący Rady 

Insp. ds. obsł. RM         mgr Marek Rudka 


